
INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

W OKRESIE OD DNIA OD 30 STYCZNIA DO 12 MARCA 2019 R. 

 

1. OŚWIATA, KULTURA, SPORT 

  

1.1. Rekrutacja elektroniczna 

 W dniach 6, 18 i 20 lutego 2019 r. odbyły się w sali sesyjnej kępińskiego Ratusza 

narady dyrektorów z organem prowadzącym, który reprezentowali pracownicy Wydziału 

Oświaty, Kultury i Sportu. Celem spotkań było omówienie rekrutacji do przedszkoli i do 

szkół podstawowych na rok szkolny 2019/2020 wraz z zapoznaniem placówek z programem 

do obsługi elektronicznej naboru. 

Rodzice mogli zapisywać się do szkół podstawowych Gminy Kępno poprzez stronę 

internetową: kepno.podstawowe.vnabor.pl do dnia 12 marca, do godz. 14:00, natomiast 

przedszkola samorządowe zbierały wnioski poprzez stronę: kepno.przedszkola.vnabor.pl do 

dnia 12 marca br., do godz. 15:00. 

 

1.2. Spotkanie w sprawie rekrutacji i dowozu 

 W dniu 14 lutego 2019 roku Burmistrz wraz z naczelnikiem Wydziału Oświaty, 

Kultury i Sportu spotkał się z dyrektorami miejskich szkół podstawowych i SP w Mikorzynie. 

Celem spotkania było omówienie rekrutacji do klas I szkół podstawowych a także sposób 

przedstawiania oferty SP Nr 2 uczniom pozostałych szkół. Drugim tematem spotkania było 

omówienie problemu dowozu uczniów od 1 września 2019 r. w związku z wycofaniem tras 

dowozu związanych z likwidowanymi oddziałami gimnazjalnymi. 

 

2. KOMUNIKACJA SPOŁECZNA I FUNDUSZE EUROPEJSKIE 

 

2.1.  Podpisanie umów z organizacjami pozarządowymi 

 W dniu 1 lutego w Urzędzie Miasta i Gminy w Kępnie odbyło się podpisanie umów  

z organizacjami pozarządowymi, które w 2019 roku będą realizowały zadania publiczne  

w zakresie kultury fizycznej. Na realizację zadań sportowych i rekreacyjnych w konkursie 

ofert Gmina Kępno przeznaczyła 570 000 zł. 

 

2.2. Ogłoszenie kolejnych otwartych konkursów ofert na 2019 r. dla organizacji 

pozarządowych. 



 W dniu 22 lutego 2019 r. ogłoszony został otwarty konkurs ofert na wsparcie realizacji 

zadania publicznego pn. Organizacja wypoczynku dla dzieci i młodzieży z terenu Miasta i 

Gminy Kępno tzw. „wypoczynek z profilaktyką” z terminem składania ofert do dnia 15 marca 

2019 r.  

 W dniu 25 lutego 2019 r. ogłoszone zostały otwarte konkursy ofert na wsparcie 

realizacji następujących zadań publicznych: 

- Działalność na rzecz osób powyżej 60. roku życia i/lub osób z niepełnosprawnościami. 

- Realizacja zadań związanych z profilaktyką chorób onkologicznych. 

Termin składania ofert w obu konkursach upływa w dniu 15 marca 2019 r.  

 

2.3. Rozstrzygniecie plebiscytu „Sportowy Sukces 2018 r.” 

 W dniu 26 lutego w Ratuszu odbyło się rozstrzygnięcie plebiscytu „Sportowy Sukces 

2018 r.” Laureaci odebrali puchary i nagrody z rąk inicjatorów plebiscytu: Piotra Psikusa, 

Burmistrza Miasta i Gminy Kępno oraz Pawła Falszewskiego, Przewodniczącego Kępińskiej 

Rady Sportu. W tegorocznym plebiscycie oddano blisko 1500 głosów. Do głosowania 

zgłoszono 14 nominacji w kategoriach: trener, drużyna i sportowiec. 

 

2.4. Szkolenia komputerowe „Ja w Internecie” 

 W lutym zrealizowano szkolenia dla pięciu grup szkoleniowych uczestniczących w  

projekcie „Ja w internecie”. Przeważającą część uczestników stanowili seniorzy. W sumie w 

lutym przeszkolonych zostało 60 osób. Szkolenia odbywały się w Kępińskim Ośrodku 

Kultury (3 grupy) oraz w Szkole Podstawowej w Hanulinie (2 grupy). Tematy szkoleń to: 

- Kultura w sieci (1 grupa), 

- Działam w sieciach społecznościowych (2 grupy), 

- Moje finanse i transakcje w sieci (2 grupy).  

W dniu 11 marca. rozpoczął się cykl szkoleń w Szkole Podstawowej nr 3 w Kępnie na temat: 

„Kultura w sieci”. 

 

2.5. Trwa realizacja programu „Umiem pływać’. 

 Od lutego do listopada 2019 r. na terenie Gminy Kępno realizowany jest program 

„Umiem pływać”. To program współfinansowany przez Ministerstwo Sportu i Turystyki, a 

realizowany we współpracy Gminy Kępno i Wielkopolskiego Zrzeszenia Ludowe Zespoły 

Sportowe w Poznaniu.  



Program powszechnej nauki pływania jest propozycją uczestnictwa w dodatkowych zajęciach 

sportowych dla uczniów, którzy chcą podejmować aktywność fizyczną poza obowiązkowymi 

zajęciami wychowania fizycznego. Program skierowany jest do dzieci – uczniów klas I – III 

szkół podstawowych w całym kraju, bez selekcjonowania na mniej lub bardziej sprawnych 

czy uzdolnionych ruchowo uczniów. W ramach Programu z terenu Gminy Kępno w zajęciach 

nauki pływania weźmie udział 550 dzieci z klas I-III. W terminie od lutego do czerwca - 330 

dzieci, od września do listopada - 220 dzieci. 

 

2.6. Eliminacje konkursu Ośmiu Wspaniałych  

 11 marca w Ratuszu odbyły się lokalne eliminacje konkursu Ośmiu Wspaniałych. W 

tegorocznej edycji wzięli udział uczniowie z czterech szkół podstawowych z naszej gminy: 

SP Nr 1, SP Nr 2, SP Nr 3 oraz SP Krążkowy. 

 W przesłuchaniach uczestniczyło jury w składzie: Irena Sadek, radna Rady Miejskiej 

w Kępnie, Elwira Leśniewicz-Drzazga, dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 

Kępnie, Halina Pazek, prezes Stowarzyszenia „Kępiński Klub Amazonki”, Agata Moska z 

Samorządowej Biblioteki Publicznej im. Marii z Fredrów hr. Szembekowej oraz Anna Dulian 

z Wydziału Komunikacji Społecznej i Funduszy Europejskich UMIG w Kępnie. Do udziału w 

etapie ogólnopolskim wybrana została Amelia Klaczyńska ze Szkoły Podstawowej nr 2.  

 

3. GOSPODARKA KOMUNALNA, NIERUCHOMOŚCI, OCHRONY, 

ŚRODOWISKA I PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO 

 

3.1. W dniu 30 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie  

nr 21/2019 w sprawie: najmu z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, na okres 3 

lat, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowej położonej w Kępnie, przy ul. 

Kościuszki, przeznaczonej na prowadzenie kiosku typu „Ruch”. Zarządzenie dotyczy w 

szczególności dzierżawy gruntu o powierzchni 10 m2, stanowiący część nieruchomości 

gruntowej, położonej w Kępnie, przy ul. Kościuszki , oznaczonej w operacie ewidencji 

gruntów w jednostce ewidencyjnej: Kępno, obrębie: Miasto Kępno jako działka nr 1966/2  o 

powierzchni 0,1194 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w 

Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr KZ1E/00049120/4, w drodze bezprzetargowej, na rzecz 

spółki RUCH S.A. z siedzibą w Warszawie, przy ul. Chłodnej 52, 00-872 Warszawa, z 

przeznaczeniem na usytuowanie i prowadzenie kiosku typu „RUCH”. Najem nastąpi na okres 



do 3 lat, tj. od dnia 01.04.2019r. do 31.03.2022r. Czynsz najmu został ustalony w wysokości 

525,00 zł miesięcznie netto (słownie: pięćset dwadzieścia pięć i 00/100 złotych), plus należny 

podatek VAT. 

3.2. W dniu  6 lutego 2019 roku  Burmistrz Miasta i Gminy w Kępnie podpisał  zarządzenie w 

sprawie: nabycia  do zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno nieruchomości 

gruntowej położonej w Mikorzynie,  oznaczonej  geodezyjnie jako dz. 916 o powierzchni 

0.0338 ha.     

3.3. W dniu 08 lutego 2019 roku, w Kancelarii Notarialnej w Kępnie przy ul. Kilińskiego nr 

9, Burmistrz Miasta i Gminy Kępno nabył w drodze umowy darowizny od Skarbu Państwa  

do zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno niezabudowaną nieruchomość oznaczoną 

geodezyjnie jako działka: Dz. 281/9 o powierzchni 0,0400 ha , położona w Świbie, w celu 

uregulowania stanu prawnego gruntu zajętego pod drogę publiczną gminną. Wartość nabytej 

na rzecz Gminy nieruchomości w drodze umowy darowizny  wynosi 4200,00 zł. 

3.4. W dniu 14 lutego 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, w trybie bezprzetargowym, 

nieruchomości zabudowanej położonej w Kępnie, przy ul. Bocznej. Umowa dotyczy w 

szczególności dzierżawy nieruchomości gruntowej, zabudowanej murowanym budynkiem 

gospodarczym o powierzchni użytkowej 25 m2, położonej w Kępnie, przy ul. Bocznej, 

oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 665/2 o powierzchni 0,0193 ha, dla której V Wydział 

Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr 

KZ1E/00056161/5, w drodze bezprzetargowej, na rzecz osoby fizycznej, z przeznaczeniem na 

prowadzenie ogrodu działkowego. Dzierżawa nastąpi na okres do 3 lat, tj. od dnia 

01.03.2019r. do 31.12.2021r. Roczny czynsz dzierżawy został ustalony w wysokości 200,00 

zł netto (słownie: sto i 00/100 złotych), plus należny podatek VAT, w tym za 2019r. na kwotę 

100,00 zł netto. 

3.5. W dniu 14 lutego 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

dzierżawy, z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, w trybie bezprzetargowym 

gruntu położonego w miejscowości Hanulin. Umowa dotyczy w szczególności dzierżawy 

gruntu o powierzchni 0,0065 ha, stanowiącego część nieruchomości gruntowej, położonej w 

miejscowości Hanulin, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, jednostce ewidencyjnej: 

Kępno, obręb: Krążkowy, jako działka nr 1186 o powierzchni 0,0700 ha, dla której Sąd 

Rejonowy  



w Kępnie prowadzi księgę wieczystą KZ1E/00044473/8, w drodze bezprzetargowej,  

na rzecz właściciela nieruchomości przyległej tj. działki nr 1087, z przeznaczeniem  

na poprawę warunków jej zagospodarowania. Dzierżawa nastąpi na okres do 3 lat, 

tj. od dnia 01.04.2019r. do 31.12.2021r. Roczny czynsz dzierżawy został ustalony  

w wysokości 125,00 zł netto (słownie: sto dwadzieścia pięć i 00/100 złotych), plus należny 

podatek VAT, w tym za 2019r. na kwotę 75,00 zł netto. 

3.6. W dniu 19 lutego 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

27/2019 w sprawie: oddania w najem na okres 3 lat, w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości oznaczonej nr 1654/36 położonej w Kępnie przy ul. Wiatrakowej (Os. 700-

lecia).W dniu 27 lutego 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

31/2019 w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej (nieruchomości rolnej), oznaczonej numerem geodezyjnym jako 

działka nr 62/1,położonej w miejscowości Domanin oraz ustalenia ceny wywoławczej do 

pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego. 

3.7. W dniu 20 lutego 2019 roku, w Kancelarii Notarialnej w Kępnie przy ul. Al. 

Marcinkowskiego nr 12E, Burmistrz Miasta i Gminy Kępno nabył w drodze umowy 

sprzedaży od osób fizycznych  do zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno 

niezabudowaną nieruchomość oznaczoną geodezyjnie jako działka 916 o powierzchni 0,0338 

ha , położona w Mikorzynie , w celu uregulowania stanu prawnego gruntu zajętego po drogę 

publiczną gminną .Wartość nabytej na rzecz Gminy nieruchomości w drodze umowy 

sprzedaży  wynosi 1000,00 zł. 

3.8. W dniu  20 lutego 2019 roku  Burmistrz Miasta i Gminy w Kępnie podpisał  zarządzenie 

w sprawie:  nabycia w drodze darowizny  do zasobów mienia komunalnego Gminy 

Kępno nieruchomości  położonej w Borku Mielęckim,  oznaczonej  geodezyjnie jako dz. 

99 o powierzchni 0.1700 ha.     

3.9. W dniu 28 lutego 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, w trybie bezprzetargowym, 

nieruchomości rolnej położonej w miejscowości Mianowice. Umowa dotyczy w 

szczególności dzierżawy gruntu rolnego o powierzchni 0,3120 ha, tj. klasoużytek RIVa o 

powierzchni 0,1118 ha, RIIIb o powierzchni 0,2002 ha, stanowiący część nieruchomości 

gruntowej położonej przy  

ul. Przemysłowej  w miejscowości Mianowice, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, 

jednostce ewidencyjnej: Kępno, obrębie: Krążkowy, jako działka nr 1009/42  



o powierzchni 0,3430 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w 

Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr KZ1E/00055032/5, w drodze bezprzetargowej, na rzecz 

osoby fizycznej, z przeznaczeniem na prowadzenie uprawy rolnej. Dzierżawa nastąpi na okres 

do 3 lat, tj. od dnia 01.03.2019r. do 31.10.2020r. Roczny czynsz dzierżawy został ustalony w 

wysokości 300,00 zł netto (słownie: trzysta i 00/100 złotych), plus należny podatek VAT, w 

tym za 2019r. na kwotę 280,00 zł netto. 

3.10. W dniu 28 lutego 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno w trybie bezprzetargowym, 

nieruchomości rolnej położonej w miejscowości Krążkowy. Umowa dotyczy w 

szczególności dzierżawy gruntu rolnego o powierzchni 1,4029 ha, tj. klasoużytek RV o 

powierzchni 1,3274 ha, PsIV o powierzchni 0,0,0755 ha, stanowiący część nieruchomości 

gruntowej położonej przy  

ul. Poznańskiej w miejscowości Krążkowy, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, 

jednostce ewidencyjnej: Kępno, obrębie: Krążkowy, jako działka nr 557/2 o powierzchni 

2,1319 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w Kępnie 

prowadzi księgę wieczystą nr KZ1E/00049251/1, w drodze bezprzetargowej, na rzecz osoby 

fizycznej, z przeznaczeniem na prowadzenie uprawy rolnej. Dzierżawa nastąpi na okres do 3 

lat, tj. od dnia 01.03.2019r. do 31.12.2020r. Roczny czynsz dzierżawy został ustalony w 

wysokości 1.500,00 zł netto (słownie: jeden tysiąc pięćset i 00/100 złotych), plus należny 

podatek VAT, w tym za 2019r. na kwotę 1.125,00 zł netto. 

3.11. W dniu 5 marca 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

37/2019 w sprawie: oddania w najem na okres trzech lat, w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w Kępnie, przy ul. Kościuszki 2, stanowiącej lokal 

użytkowy nr 3 o powierzchni użytkowej 9 m2.  Zarządzenie dotyczy w szczególności najmu 

lokalu użytkowego nr 3 o powierzchni użytkowej 9,00 m2 , stanowiący część zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, położonej przy ul. Kościuszki 2 w Kępnie, oznaczonej w operacie 

ewidencji gruntów, jednostce ewidencyjnej Kępno, obrębie; Miasto Kępno, jako działka nr 

1967/2 o powierzchni 0,1025 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie 

Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr KZ1E/00047242/1, na rzecz 

przedsiębiorcy „HIRFAL” Hieronim Falkowski  Ślusarstwo Usługowe, z przeznaczeniem na 

prowadzenie działalności usługowej w zakresie „obróbki mechanicznej elementów 

metalowych”.  Najem nastąpił na okres do 3 lat, tj. od dnia 01.04.2019r. do 31.03.2022r. 

Czynsz najmu ustalono na kwotę 243,00 zł miesięcznie netto, plus należny podatek VAT. 



3.12. W dniu 1 marca 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

36/2019 w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Ostrówiec-Myjomice, oznaczonej nr 395/12 

przeznaczonej do sprzedaży oraz ustalenia ceny zbycia. 

 

3.13. W dniu 1 marca 2019 roku została podpisana umowa notarialna sprzedaży 

nieruchomości oznaczonej nr 2017/2 położonej w Kępnie przy ul. Sienkiewicza,  

w trybie bezprzetargowym w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej, na rzecz właściciela sąsiedniej nieruchomości. 

3.14. W dniu 6 marca 2019 roku została podpisana umowa notarialna zamiany nieruchomości 

gruntowych oznaczonych nr 903/9 i 903/12, położonych w m. Krążkowy, w celu regulacji 

stanu prawnego stanu prawnego i granic publicznej drogi gminnej nr 31P.                                                                                                 

 

4. ROZWÓJ 

 

4.1. Przetargi ogłoszone:  brak 

 

4.2. Przetargi w trakcie oceny ofert :  

„Konserwacja zieleni na wybranych nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Kępno lub będących w jej posiadaniu w 2019 r.” 

Ogłoszony: 18 lutego 2019 r. termin otwarcia ofert: 27 lutego 2019 roku  

Wpłynęły następujące oferty:  

 

Numer 

oferty 

Nazwa (firma) i adres 

wykonawcy 

Cena oferty 

Część I Część II Część III 



 

1. 

OGRODY  

TOMASZ ADAMKOWICZ 

Tomasz Krzysztof 

Adamkowicz 

Kalsko 59 

66-300 Międzyrzecz 

 

- 

 59.400,00 zł 

 

2. ARABESKA  

mgr inż. Justyna Skrzypek 

ul. Piaskowa 10 

62-053 Pecna  

  59.000,00 zł 

3. 

Gospodarstwo Ogrodnicze 

Daniel Wąsala  

63-600 Kępno - Mianowice 

 112.444,44 zł   

 

4. 

INWEST – PAC  

Agnieszka Wąsala, Daniel 

Wąsala sc 

Al. Marcinkowskiego 12N 

63-600 Kępno 

 135.000,00 zł  

5. 

OGRODNICTWO „ŚWIAT 

ROŚLIN”  

mgr inż. Grzegorz Hadaś 

Chojęcin – Szum 3a 

63-640 Bralin  

 89.640,00 zł 44.280,00 zł 

 

6. 

Firma Usługowo – 

Handlowa  

Ewelina Hurna 

Mikorzyn 64D 

63-600 Kępno 

195.933,60 zł   

 

Zamawiający w dniu 5 marca 2019 roku odrzucił oferty Wykonawców: 



1) INWEST – PAC Agnieszka Wąsala, Daniel Wąsala Sc, Al. Marcinkowskiego 12N, 

63-600 Kępno  

2) Gospodarstwo Ogrodnicze Daniel Wąsala, 63-600 Kępno – Mianowice. 

 

4.3. Przetargi rozstrzygnięte:  

1. „Ubezpieczenie mienia, odpowiedzialności cywilnej oraz ubezpieczenia 

komunikacyjne Gminy Kępno na okres od 01.03.2017 – do 28.02.2019 roku” 

Ogłoszony: 01 lutego 2019 roku, termin otwarcia ofert: 14 lutego 2019 roku 

Wpłynęły następujące oferty: 

1) W zakresie części I - dotyczy ubezpieczeń mienia i odpowiedzialności cywilnej: 

a)  BALCIA Insurance SE Spółka europejska Oddział w Polsce, Al. Jerozolimskie 136 

02-305 Warszawa – cena oferty - 36.948,00 zł 

b) Compensa Towarzystwo Ubezpieczeń SA Vienna Insurance Group, Oddział w 

Poznaniu , ul. Szelągowska 29, 61-626 Poznań – cena oferty – 40.852,00 zł 

2) W zakresie części II - dotyczy ubezpieczeń komunikacyjnych: 

a) SALTUS Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnych, ul. Władysława IV 22, 81-743 

Sopot - cena oferty – 70.910,00 zł 

b) Uniqa Towarzystwo Ubezpieczeń SA Przedstawicielstwo w Poznaniu, ul. Gen. 

Tadeusza Kutrzeby 12A/101, 61-719 Poznań - cena oferty – 69.780,00 zł 

Zamawiający w dniu 21 lutego postanowił powierzyć wykonanie zadania Wykonawcy: 

1)  W zakresie części I: BALCIA Insurance SE Spółka europejska Oddział w Polsce, Al. 

Jerozolimskie 136, 02-305 Warszawa – cena oferty - 36.948,00 zł 

2) W zakresie części II: Uniqa Towarzystwo Ubezpieczeń SA Przedstawicielstwo w 

Poznaniu, ul. Gen. Tadeusza Kutrzeby 12A/101, 61-719 Poznań - cena oferty – 

69.780,00 zł 

4.4. Przetargi unieważnione: brak 

4.5. Zadania inwestycyjne  

a) Klub Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie. 



Wykonywane są prace budowlane związane z realizacją II etapu zadania inwestycyjnego 

pn. „Budowa Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie”.  

Roboty budowlane wykonuje Korporacja BUDONIS Sp. z o. o. Spółka Jawna,  

z siedzibą w Kępnie. Wartość kontraktu 3 321 000,00 zł. Gmina Kępno otrzymała dotację na 

realizację inwestycji ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Wielkopolskiego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 w kwocie 1 847 033,00 zł. 

Planowany termin zakończenia prac to 10 maja 2019 r. 

Budynek dostosowany będzie do użytkowania przez osoby o ograniczonej zdolności 

poruszania się z możliwością korzystania ze sprzętów rehabilitacyjnych oraz integracji osób 

w nim przebywających.  

b) Samorządowa Biblioteka Publiczna w Kępnie. 

Trwają prace związane z przebudową i remontem budynku Samorządowej Biblioteki  

Publicznej w Kępnie zlokalizowanej przy ul. Kościuszki 7. Inwestycję realizuje konsorcjum 

firmy ITEO TECHNOLOGY Sp. z o. o. z Pszczyny. Kontrakt opiewa na kwotę 3 027 423 zł. 

Biblioteka na remont budynku uzyskała dofinansowanie w wysokości 1 010 229 zł w ramach 

Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa, organizowanego przez Instytut Książki, 

Priorytet 2 „Infrastruktura Bibliotek 2016 – 2020”. Jest to zadanie „OdNowa Biblioteki – 

modernizacja Samorządowej Biblioteki Publicznej w Kępnie", w ramach którego budynek 

zostanie gruntowanie przebudowany. Wymienione zostaną instalacje: elektryczna, 

wodnokanalizacyjna oraz ciepłownicza. Ponadto wykonana zostanie nowa elewacja, dach, 

przebudowane zostaną pomieszczenia. Warto dodać, że obiekt dostosowany zostanie do 

potrzeb osób niepełnosprawnych. Planowany termin zakończenia prac to 10 maja 2019 r. 

 

c) Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Krążkowach (budowa sali gimnastycznej). 

Wykonywane są prace budowlane związane z rozbudową Szkoły Podstawowej w 

Krążkowach. Inwestycję realizuje Andrzej  Połomski  prowadzący działalność pod firmą 

Zakład Projektowo-Budowlany „PROJEKTOBUD” Kępno Andrzej Połomski. Realizacja 

inwestycji dotyczy rozbudowy Szkoły o salę gimnastyczną wraz z zapleczem sanitarnym oraz 

wykonanie dwóch sal lekcyjnych. Wartość kontraktu to 3 294 233,64 zł. Planowany termin 

zakończenia prac - 15 kwietnia 2020 roku. 



 

5. FINANSE I BUDŻET GMINY 

 

W okresie sprawozdawczym Burmistrz podpisał trzy zarządzenia: 

5.1. Nr 24/2019 z dnia 14 lutego 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 

2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

5.2. Nr 32/2019 z dnia 28 lutego 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 

2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

5.3. Nr  33/2019 z dnia 28 lutego 2019 roku zmieniające zarządzenie w sprawie planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Gminie 

Kępno odrębnymi ustawami na 2019 rok. 

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

6. SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO  

 

6.1. W dniu 30 stycznia spotkałem się z architektem Marcinem Wierzbickim. Tematem 

spotkania była koncepcja budowy szeregowców w Zosinie. 

 

Następnie spotkałem się z Karoliną Pilarczyk-Dworaczyńską, prezesem Zarządu Spółki 

„Projekt Kępno” sp. z o. o., Markiem Misałą, prezesem Zarządu Spółki „Wodociągi 

Kępińskie” sp. z o. o. oraz sekretarzem Gminy Katarzyną Kołcio-Kraus. Tematem spotkania 

była bieżąca działalność tych spółek. 

 

Tego dnia w Muzeum Ziemi Kępińskiej wziąłem udział w wernisażu wystawy pt. „Z gliny 

stworzone. Wystawa ze zbiorów Muzeum Ceramiki w Bolesławcu”. Na ekspozycji 

zaprezentowano kilkadziesiąt wyrobów prezentujących przekrojowo dzieje bolesławieckiej 

ceramiki.  

 

6.2. W dniu 31 stycznia, w siedzibie spółki „Wodociągi Kępińskie” sp. z o. o. uczestniczyłem 

w podpisaniu umowy na modernizację ulic Warszawskiej i Lipowej. Wykonawcą została 



firma ,,Elektromex” sp. z o .o. Kontrakt przebudowy ulicy Lipowej opiewa na kwotę 905 

505,09 zł. Natomiast umowa dotycząca ulicy Warszawskiej zamyka się kwotą 3 614 564,10 

zł. Na tę inwestycje spółka „Wodociągi Kępińskie" pozyskała dofinansowanie z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

 

Następnie uczestniczyłem w Zgromadzeniu Wspólników Spółki „Projekt Kępno” sp. z o.o.. 

Tematem było bieżące funkcjonowanie Spółki, uruchomienie krytej pływalni „Qarium 

Kępno” oraz rozliczenie inwestycji.  

 

W dalszej części dnia uczestniczyłem wraz z moim zastępcą we wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej a następnie w obradach sesji Rady Miejskiej.  

 

6.3. W dniu 1 lutego w Starostwie Powiatowym spotkałem się ze starostą Robertem 

Kieruzalem Tematem spotkania były uzgodnienia oraz podpisanie protokołu dotyczącego 

przekazania działki w miejscowości Świba.  

 

Następnie spotkałem się z Wojciechem Grabarkiem, komendantem Państwowej Powiatowej 

Straży Pożarnej w Kępnie. Tematem spotkania było podsumowanie działalności Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. 

 

Tego dnia uczestniczyłem w Regionalnych Konsultacjach pt. ,,Niezależność i rozwój Kół 

Gospodyń Wiejskich bez obowiązków i obaw”. W konsultacjach uczestniczyły 

przedstawicielki kół gospodyń wiejskich z Powiatu Kępińskiego, w tym również z terenu 

Gminy Kępno. 

 

Następnie spotkałem się z przedstawicielami organizacji pozarządowych, z którymi 

podpisałem umowy na realizację zadań publicznych, w zakresie kultury fizycznej na rok 

2019. 

 

6.4. W dniu 4 lutego spotkałem się z Karoliną Pilarczyk-Dworaczyńską, prezesem Zarządu 

Spółki „Projekt Kępno” sp. z o. o. oraz Wojciechem Rozdolskim, prezesem Zarządu 

Stowarzyszenia PKPS „Siatkarz” Oleśnica. Spotkanie dotyczyło organizacji wydarzeń 

sportowych.  

 



Tego dnia spotkałem się z Andrzejem Kandulskim, przedstawicielem poznańskiej korporacji 

energetycznej „Veolia”. Spotkanie dotyczyło proponowanej współpracy z Gminą Kępno i 

Spółką „Energetyka Cieplna” sp. z o. o.  

 

Następnie przyjmowałem interesantów.  

 

W dalszej części dnia uczestniczyłem w drugim posiedzeniu nowej kadencji Kępińskiej Rady 

Sportu. Tematem posiedzenia były propozycje modernizacji obiektów sportowych.  

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w radzie budowy spółki „Wodociągi Kępińskie”  sp. z o. 

o. dotyczącej realizacji budowy kanalizacji miejscowości Mikorzyn oraz modernizacji ulic 

Wojska Polskiego i ulic przyległych.  

6.5. W dniu 5 lutego prowadziłem cykliczne spotkanie z prezesami spółek komunalnych 

Gminy Kępno. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez 

Spółki. 

  

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu.  

 

W dalszej części dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym 

zamiaru utworzenia Centrum Usług Wspólnych. W spotkaniu uczestniczyli: Katarzyna 

Kołcio-Kraus, Sekretarz Gminy, Jarosław Ciesielski, Skarbnik Gminy, Małgorzata Frala-

Kędzior, naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, Katarzyna Strzała, radca prawny 

oraz Janusz Nowak, inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości, Ochrony 

Środowiska i Planowania Przestrzennego.  

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielem Przedsiębiorstwa 

usługowo-produkcyjnego „Euroasfalt” sp. z o. o., którego tematem były nowatorskie  

zastosowania urządzeń ułatwiających pieszym poruszanie się w obrębie przejść dla pieszych.  

 

Następnie zastępca uczestniczył w wyborczym zebraniu wiejskim w miejscowości Kierzno. 

W wyniku głosowania mieszkańców wybrano sołtysa, którym została Ewa Pastusiak oraz 

Radę Sołecką.  

 



6.6. W dniu 6 lutego spotkałem się z Radosławem Pielesem, prezesem Zarządu Spółki „TBS 

Kępno” sp. z o. o. oraz architektem Marcinem Wierzbickim. Spotkanie dotyczyło 

budownictwa mieszkaniowego: socjalnego i komunalnego na terenie Gminy Kępno. 

 

Tego dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami 

dolnośląskich gmin. Spotkanie zostało zorganizowane przez Jerzego Frydlewicza, 

Regionalnego Dyrektora Inwestycyjnego z PFR Nieruchomości. Wizyta samorządowców w 

Kępnie miała charakter konsultacyjny i dotyczyła komunalnego budownictwa 

mieszkaniowego. Goście byli zainteresowani miedzy innymi sposobem finansowania 

inwestycji oraz procesem budowy mieszkań przez Spółkę TBS Kępno sp. z o. o. 

 

Następnie spotkałem się z Mirosławem Łapą, redaktorem naczelnym „Tygodnika 

Kępińskiego”, któremu udzieliłem wywiadu prasowego.  

6.7. W dniu 7 lutego udałem się do Poznania, gdzie w Urzędzie Marszałkowskim spotkałem 

się z wicemarszałkiem Krzysztofem Grabowskim. Tematem spotkania były wnioski złożone 

przez Gminę Kępno w ramach konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś” oraz wnioski 

złożone na drogi dojazdowe do pól.  

 

Następnie wraz z moim zastępcą spotkałem się z władzami Powiatu Kępińskiego na czele ze 

Starostą Robertem Kieruzalem. Tematem spotkania były planowane do realizacji inwestycje 

drogowe na terenie Miasta i Gminy Kępno. Kępiński samorząd jest zainteresowany daleko 

idącą współpracą z Powiatem Kępińskim w zakresie budowy oraz modernizacji dróg i ulic.  

 

Tego dnia mój zastępca spotkał się z Henrykiem Marciniakiem, który jest wykonawcą operatu 

wodnego dla zbiornika w Mikorzynie.  

W dalszej części dnia uczestniczyłem w wyborczym zebraniu wiejskim w Mechnicach.   

Do wyborów zgłoszono kandydaturę Izabeli Kula, która została nowym Sołtysem. 

Mieszkańcy wybrali również członków Rady Sołeckiej. 

6.8. W dniu 8 lutego w Kancelarii Notarialnej podpisałem umowę darowizny od Skarbu 

Państwa  do zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno niezabudowanej nieruchomość o 

powierzchni 0,0400 ha, położonej w Świbie, w celu uregulowania stanu prawnego gruntu 

zajętego pod drogę publiczną.  



 

Następnie podpisałem umowę na obsługę bankową Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie oraz 

gminnych jednostek budżetowych. Bank, który będzie pełnił obsługę Urzędu przez okres 

trzech lat został wyłoniony w procedurze zapytania ofertowego i jest to Santander Bank 

Polski S.A.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w wyborach Sołtysa i Rady Sołeckiej w miejscowości Świba. Na 

kolejną kadencję Sołtysem wybrany został, dotychczas pełniący tę funkcję, Piotr Baraniak. 

 

6.9. W dniu 9 lutego odwiedziłem kępińskie kino „Sokolnia”, które po dwóch latach 

działalności sprzedało sto tysięcy biletów. Stutysięczny bilet należał do Kępnianki, której 

wręczyłem voucher, umożliwiający obejrzenie wszystkich seansów do końca 2019 r.   

Tego dnia mój zastępca wziął udział w zebraniu wyborczym w Przybyszowie. Mieszkańcy 

zdecydowali i wybrali na kolejną kadencję Sołtysa Zbigniewa Gajdę oraz Radę Sołecką. 

6.10. W dniu 11 lutego spotkałem się z mecenasem Jackiem Pragłowskim, członkiem Rady 

Nadzorczej Spółki „Projekt Kępno” sp. z o. o. Tematem spotkania były bieżące sprawy 

Spółki.  

 

Następnie spotkałem się z Konradem Grygowskim, zastępcą Burmistrza Wieruszowa. 

Spotkanie dotyczyło reaktywacji połączeń kolejowych linii PKP Wieruszów – Wrocław, 

projektu budowy ścieżki rowerowej Kępno – Wieruszów oraz doświadczeń Gminy Kępno w 

zakresie realizacji inwestycji budownictwa mieszkaniowego.  

 

W dalszej części dnia przyjmowałem interesantów.  

 

6.11. W dniu 12 lutego prowadziłem cykliczne spotkanie z prezesami spółek komunalnych. 

Tematem spotkania były bieżące sprawy prowadzone przez spółki. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu.  

Tego dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej. 

Podczas Komisji omawiane były m.in. sprawy budownictwa mieszkaniowego. 

 



Tego dnia spotkałem się z Radosławem Pielesem, prezesem Zarządu Spółki „TBS Kępno” sp. 

z o. o., Dariuszem Kowalskim, członkiem Rady Nadzorczej Spółki ZZO Olszowa sp. z o.  o. 

oraz architektem Marcinem Wierzbickim. Spotkanie dotyczyło budowy mieszkań 

komunalnych na wynajem z udziałem dotacji z BGK.  

W dalszej części dnia uczestniczyłem w konferencji prasowej dotyczącej organizacji w 

Kępnie Międzynarodowego Turnieju Charytatywnego „Giganci Siatkówki”. Podczas 

konferencji zostało zawarte porozumienie na organizację tej charytatywnej imprezy sportowej 

w sezonie 2019 – 2020. Turniej międzynarodowy z udziałem drużyn z Polski i Włoch, 

odbędzie się w terminie 12-13 października 2019 roku a jego organizatorem będzie 

Stowarzyszenie PKPS „Siatkarz”, zaś gospodarzem Spółka „Projekt Kępno”.  

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w wyborach Sołtysa i Rady Sołeckiej miejscowości 

Olszowa. W kolejnej kadencji sołectwo reprezentować będzie Grzegorz Berski, 

dotychczasowy Sołtys.  

6.12. W dniu 13 lutego w Ratuszu gościłem Adama Kopisa, wójta Łęki Opatowskiej, Adama 

Staszczyka, wójta Gminy Rychtal oraz Piotra Hołosia, wójta Gminy Bralin. Tematem 

spotkania była gospodarka odpadami oraz zainteresowanie budową sieci wodno-

kanalizacyjnej. 

 

Następnie spotkałem się z Hanną Kmieciak, która przygotowała operat szacunkowy dla celów 

podatkowych.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w wyborach Sołtysa i Rady Sołeckiej w Mikorzynie. Na kolejną 

kadencję sołtysem został Adam Tęsiorowski. 

 

6.13. W dniu 14 lutego spotkałem się z Marzeną Koppenberg, prezesem ZZO Olszowa oraz 

Bogdanem Bieniakiem, prezesem Spółki „Energetyka Cieplna” sp. z o. o. Spotkanie 

dotyczyło możliwości termicznego przekształcania odpadów.  

Następnie spotkałem się z Marią Żurecką, kierownikiem Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Tematem spotkania były bieżące sprawy prowadzone przez MGOPS w 

Kępnie. 

 



Tego dnia wraz z naczelnikiem Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu spotkałem się z 

dyrektorami miejskich szkół podstawowych i SP w Mikorzynie. Celem spotkania było 

omówienie rekrutacji do klas I szkół podstawowych a także sposób przedstawiania oferty SP 

Nr 2 uczniom pozostałych szkół. Drugim tematem spotkania było omówienie problemu 

dowozu uczniów od 1 września 2019 r. w związku z wycofaniem tras dowozu związanych z 

likwidowanymi oddziałami gimnazjalnymi.  

 

Następnie spotkałem się z Piotrem Chodorowskim. Spotkanie dotyczyło oświetlenia drogi 

S11 w związku z przystąpieniem do budowy II etapu obwodnicy Kępna.  

 

W dalszej części dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym 

przygotowania projektu budowy obiektu lodowiska. W spotkaniu uczestniczyli: projektant 

Dariusz Michalak oraz Robert Kula, naczelnik Wydziału Rozwoju i Przemysław Rosik, 

pracownik tego  Wydziału.  

 

6.14. W dniu 15 lutego udałem się do Warszawy, gdzie uczestniczyłem w posiedzeniu 

Związku Miast Polskich. Porządek obrad przewidywał zaopiniowanie m.in. projektów ustaw 

w tym: o zmianie ustawy o samorządzie gminnym, Prawo zamówień publicznych oraz o 

zmianie ustawy o systemie oświaty i ustawy Prawo oświatowe. 

 

6.15. W dniu 16 lutego mój zastępca uczestniczył w wyborach sołeckich w miejscowości 

Krążkowy. Sołtysem został Jan Blabuś. Krążkowy reprezentują również członkowie Rady 

Sołeckiej. 

 

6.16. W dniu 18 lutego przyjmowałem interesantów.  

 

Tego dnia udałem się do Rzetni, gdzie odbyło się wyborcze zebranie wiejskie. Nowym 

Sołtysem została Monika Urbaniak. Mieszkańcy wybrali również sześcioosobową Radę 

Sołecką. 

 

Mój zastępca uczestniczył w wyborach sołeckich w miejscowości Pustkowie Kierzeńskie. 

Mieszkańcy wybrali Radę Sołecką oraz Sołtysa, którym została wybrana Zofia Chmiel.  

 



6.17. W dniu 19 lutego prowadziłem spotkanie z prezesami spółek komunalnych. Tematem 

spotkania były bieżące sprawy prowadzone przez spółki.  

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu.  

 

W dalszej części dnia spotkałem się z Janem Skalskim, prezes Zarządu Spółki Miejski Zakład 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Koninie. Tematem spotkania była gospodarka 

odpadami. 

 

Tego dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w spotkaniu z udziałem przedstawicieli 

firmy „Konica Minolta”, którzy zaprezentowali rozwiązania techniczne związane z 

rozbudową monitoringu wizyjnego miasta. W spotkaniu uczestniczyli: Renata Mróz, 

komendant Straży Miejskiej, Robert Kula, naczelnik Wydziału Rozwoju oraz Wojciech 

Urbański, informatyk.  

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w wyborach sołeckich w miejscowości Osiny. Głosami 

mieszkańców wybrano Sołtysa i Radę Sołecką. Sołtysem Osin został Andrzej Gabryś.  

 

6.18. W dniu 20 lutego, w Kancelarii Notarialnej, nabyłem w drodze umowy sprzedaży od 

osób fizycznych do zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno niezabudowaną 

nieruchomość położona w Mikorzynie, w celu uregulowania stanu prawnego gruntu zajętego 

pod drogę publiczną. 

 

Następnie uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym powołania zespołu celem utworzenia 

jednostki organizacyjnej zapewniającej wspólną obsługę jednostkom organizacyjnym Gminy 

Kępno zaliczanym do sektora finansów publicznych. W skład zespołu weszli: Jarosław 

Ciesielski, skarbnik Gminy Kępno, Małgorzata Frala-Kędzior, naczelnik Wydziału Oświaty, 

Kultury i Sportu, Janusz Nowak, inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego oraz Katarzyna Strzała, 

radca prawny.   

 

Następnie w Samorządowej Bibliotece Publicznej w Kępnie uczestniczyłem w 

rozstrzygnięciu konkursu plastycznego „Biblioteka moich marzeń”. Konkurs adresowany był 

do uczniów szkół podstawowych i gimnazjów. Laureatom wręczyłem nagrody i dyplomy. 



 

Następnie spotkałem się z Michałem Pyrzykiem, członkiem Rady Nadzorczej Spółki „Projekt 

Kępno” sp. z o. o. Spotkanie dotyczyło bieżących spraw prowadzonych przez Spółkę. 

 

Tego dnia spotkałem się z dyrektorami szkół. Spotkanie dotyczyło rekrutacji do przedszkoli i 

do szkół podstawowych na rok szkolny 2019/2020 wraz z zapoznaniem placówek z 

programem do obsługi elektronicznej naboru. 

 

6.19. W dniu 21 lutego spotkałem się z ks. proboszczem Jerzym Palpuchowskim. Spotkanie 

dotyczyło utrzymania czystości i zagospodarowania odpadów oraz wycinki drzew na terenie 

cmentarza.  

6.20. W dniu 22 lutego podpisałem umowę z zastępcą dyrektora kępińskiego Szpitala 

Marianem Olejniczakiem na dofinansowanie zakupu tomografu komputerowego. Kwota 

dofinansowania to 140 000 złotych. 

6.21. W dniu 25 lutego spotkałem się z Markiem Misałą, prezesem Zarządu Spółki 

„Wodociągi Kępińskie” sp z o. o. Spotkanie dotyczyło realizacji inwestycji ulic: Zielonej, 

Wojska Polskiego i Lipcowej. W spotkaniu uczestniczył Robert Kula, naczelnik Wydziału 

Rozwoju. 

 

Następnie spotkałem się z Markiem Misałą, prezesem Zarządu Spółki „Wodociągi 

Kępińskie”, Dariuszem Kowalskim, członkiem Rady Nadzorczej Spółki ZZO Olszowa sp. z 

o.o. Jackiem Pragłowskim oraz wójtami gmin: Łęka Opatowska, Rychtal, Bralin. Spotkanie 

dotyczyło gospodarki odpadami.  

 

W dalszej części dnia spotkałem się z prezesem firmy Budonis sp z o. o. w sprawie budowy 

Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów. Spotkanie odbyło się z udziałem Roberta 

Kuli, naczelnika Wydziału Rozwoju.  

 

Następnie przyjmowałem interesantów.   

 

6.22. W dniu 26 lutego spotkałem się z prezesami zarządów spółek komunalnych. Spotkanie 

dotyczyło bieżących spraw prowadzonych przez spółki. 



  

Następnie prowadziłem cykliczną naradę kierownictwa Urzędu.  

W dalszej części dnia uczestniczyłem w rozstrzygnięciu plebiscytu „Sportowy Sukces 2018 r”  

W tegorocznym plebiscycie oddano blisko 1500 głosów. Do głosowania zgłoszono 14 

nominacji w kategoriach: trener, drużyna i sportowiec. Podczas rozstrzygnięcia wraz z 

Pawłem Falszewskim, przewodniczącym Kępińskiej Rady Sportu, laureatom wręczyłem 

puchary i nagrody. 

6.23. W dniu 27 lutego spotkałem się z Markiem Misałą, prezesem Zarządu Spółki 

„Wodociągi Kępińskie” sp. z o. o., Radosławem Pielesem, prezesem Zarządu Spółki „TBS 

Kępno” sp. z o. o., Mileną Piętką, naczelnikiem Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego oraz architektem 

Marcinem Wierzbickim. Spotkanie dotyczyło budowy mieszkań komunalnych.  

 

Tego dnia spotkałem się z Kazimierzem Czworowskim. Tematem spotkania były bieżące 

sprawy Gminnej Rady Seniorów. 

 

Następnie spotkałem się z Andrzejem Stachowiakiem, przewodniczącym Rady Miejskiej w 

Kępnie. Tematem spotkania były projekty uchwał planowane na kolejną sesję Rady Miejskiej.  

 

6.24. W dniu 28 lutego wraz z moim zastępcą  spotkałem się z Marzeną Koppenberg, 

prezesem Zarządu Spółki ZZO Olszowa sp. z o.o., Bogdanem Bieniakiem, prezesem Zarządu 

Spółki „Energetyka Cieplna” sp. z o. o., przewodniczącymi rad nadzorczych spółek ZZO 

Olszowa i Energetyka Cieplna oraz przedstawicielami firm branży energetycznej: Veolia, 

PGE Energetyka, Kogeneracja Zachód. Spotkanie dotyczyło rozwiązań stosowanych w 

gospodarce odpadami i przeznaczania ich na cele energetyczne. 

6.25. W dniu 1 marca wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w obchodach Narodowego Dnia 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych. W kościele parafialnym p.w. Św. Marcina w Kępnie 

odprawiona została Msza Święta. W asyście pocztów sztandarowych złożyłem kwiaty i 

znicze pod pomnikiem upamiętniającym Ofiary Krwawej Nocy Kępińskiej przy ul. 

Magnuszewskiego oraz pod tablicę poświęconą Żołnierzom Wyklętym przy ul. Kościuszki. 

Następnie uczestniczyłem w uroczystej akademii w Liceum Ogólnokształcącym nr I w 

Kępnie. 



Tego dnia gościłem grupę dzieci z Przedszkola nr 4. Najmłodsi gościli w Ratusz, aby po raz 

pierwszy zobaczyć jak pracuje Urząd, odwiedzili mój gabinet i salę USC. 

6.26.  W dniu 4 marca wraz z moim zastępcą spotkałem się z Mariuszem Gołaszewskim, 

prezesem Spółki Aesco. Spotkanie dotyczyło finansowania budownictwa mieszkaniowego. W 

spotkaniu uczestniczyli: Dariusz Kowalski, członek Rady Nadzorczej Spółki ZZO Olszowa 

sp. z o. o., Radosław Pieles, prezes Spółki TBS Kępno sp. z o. o., Jarosław Ciesielski, 

skarbnik Gminy, Milena Piętka, naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego oraz architekt Marcin 

Wierzbicki.  

 

Następnie udałem się do Kalisza, gdzie w siedzibie Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe sp. 

z o. o., której Gmina Kępno jest udziałowcem, rozmawiałem z prezesem spółki w sprawie 

kolejnych modernizacji i rozbudowy oświetlenia na terenie gminy. Zadania te będą 

realizowane ze środków NFOŚiGW w ramach Programu ,,Sowa”.  

 

Z Kalisza udałem się do Poznania, gdzie w Spółce Polskie Sieci Gazowe sp z o. o. 

rozmawiałem w sprawie rozbudowy sieci gazowych na terenie gminy, a w Urzędzie 

Marszałkowskim w sprawach złożonych przez samorząd wniosków o dofinansowanie 

przedsięwzięć planowanych do realizacji w bieżącym roku.  

6.27. W dniach 5-6 marca, w Poznaniu uczestniczyłem w Zgromadzeniu Ogólnym Związku 

Miast Polskich. 5 marca wybrany został Zarząd na kadencję 2019-2024. Prezydenci i 

Burmistrzowie z miast członkowskich wybrali mnie do Zarządu ZMP.  W nowej kadencji 

w Zarządzie zasiada 30 przedstawicieli miast członkowskich. 

Tego dnia mój zastępca prowadził naradę kierownictwa Urzędu.  

Następnie mój zastępca uczestniczył w spotkaniu z dyrektorami instytucji kultury. Tematem 

spotkania były bieżące sprawy tych instytucji oraz planowane w najbliższym czasie 

wydarzenia kulturalne. 

6.28. W dniu 7 marca uczestniczyłem w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy w 

Kępnie. Spotkanie miało charakter podsumowujący działalność w latach 2015 – 2019.  



Przyjąłem od Starosty Kępińskiego podziękowanie za dotychczasową współpracę i 

podejmowanie aktywnych działań w sprawach polityki rynku pracy. 

Następnie wziąłem udział w spotkaniu udziałowców Spółki ZZO Olszowa sp. z o. o. 

Spotkanie dotyczyło spraw związanych z gospodarowaniem odpadami. 

 

6.29. W dniu 8 marca spotkałem się z Zofią Słomianą, mieszkanką Gminy Kępno, której 

przekazałem Kępińską Kartę Seniora z numerem 2500. Pani Zofii złożyłem życzenia z okazji 

Dnia Kobiet.  

 

6.30. W dniu 11 marca przyjmowałem interesantów.  

 

6.31. W dniu 12 marca spotkałem się z Bogdanem Bieniakiem, prezesem Spółki „Energetyka 

Cieplna” sp. z o. o. Tematem spotkania były bieżące sprawy i zadania inwestycyjne 

podejmowane przez Spółkę.  

 

Następnie spotkałem się z dyrektorami instytucji kultury. Tematem spotkania były planowane 

w najbliższym czasie wydarzenia kulturalne. W spotkaniu uczestniczyli: Małgorzata Frala-

Kędzior, naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, Karolina Górecka, zastępca 

naczelnika, Bartosz Mikołajek, pracownik tego Wydziału oraz Sylwia Humelt, naczelnik 

Wydziału Komunikacji  Społecznej i Funduszy Europejskch.  

 

W dalszej części dnia uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym powołania Centrum Usług 

Wspólnych. W spotkaniu uczestniczyli: Jarosław Ciesielski, skarbnik Gminy, Małgorzata 

Frala-Kędzior, naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, Janusz Nowak, inspektor 

Wydziału Gospodarki Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego 

oraz Katarzyna Strzała, radca prawny. 

 

Następnie udałem się do Łęki Opatowskiej, gdzie spotkałem się z wójtem Adamem Kopisem. 

Tematem spotkania była gospodarka odpadami.  

 

 


